

Recommended use: Source of Omega-3, DHA, EPA and antioxidants for maintenance of good health.

Medicinal ingredients: Each gelcap contains:

Neptune Krill Oil (NKO®) (<i>Euphausia superba</i> , whole)	500 mg
• DHA (Docosahexanoic acid)	45 mg
• EPA (Eicosapentaenoic acid)	75 mg
<i>Haematococcus pluvialis</i> (6 mg Astaxanthin)	60 mg

Non-medicinal ingredients: Gelatin, glycerin, water, sorbitol, extra virgin olive oil, d-alpha tocopherol.

Recommended dose (adults): Take 2 gelcaps once a day (with food) or as directed by a health care practitioner.

Recommended duration of use: Consult a health care practitioner for use beyond duration of 8 weeks.

Caution/warnings: Consult a health care practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding. Consult a health care practitioner if you have problems with coagulation or are taking anticoagulants or other medicine before taking this product.

Contraindications: Individuals allergic to marine products (fish, crustaceans, mollusks and other seafood) should not take this product.

Keep at room temperature in a dry, dark place. Keep out of reach of children. Safety sealed for your protection. Do not use if safety seal is broken or missing.



Only available from health care professionals.

Seulement disponible via un professionnel de la santé.



BIOMED™

AstaKrill

Astaxanthin & Omega-3
Astaxanthine et Oméga-3

120 CAPSULES/
GÉLULES

NPN 80032115

Usage : Source d'oméga-3, DHA, EPA et antioxydants pour le maintien d'une bonne santé.

Ingrédients médicinaux : Chaque gélule contient :

Neptune Krill Oil (NKO®) (<i>Euphausia superba</i> , entier)	500 mg
• DHA (Acide Docohexanoïque)	45 mg
• EPA (Acide Eicosapentanoïque)	75 mg
<i>Haematococcus pluvialis</i> (6 mg d'Astaxanthine)	60 mg

Ingrédients non-médicinaux : Gélatine, glycérine, eau, sorbitol, huile d'olive extra vierge, d-alpha tocophérol.

Posologie (adultes) : Prendre 2 gélules une fois par jour (avec de la nourriture) ou selon les indications d'un professionnel de la santé.

Durée d'utilisation recommandée : Consulter un professionnel de la santé pour une durée supérieure à 8 semaines.

Mises en garde : Consulter un professionnel de la santé avant utilisation si vous êtes enceinte ou allaitante. Consulter un professionnel de la santé avant utilisation si vous souffrez de troubles de la coagulation ou si vous prenez des anticoagulants ou d'autres médicaments.

Contre-indications : Les personnes allergiques aux produits marins (poissons, crustacés, mollusques et autres fruits de mer) ne devrait pas prendre ce supplément alimentaire.

Conserver dans un endroit sec et sombre et à une température ambiante. Garder hors de la portée des enfants.

Bouchon scellé pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau est brisé ou manquant.

Neptune Krill Oil (or NKO®) is a trademark of/est une marque déposée de Neptune Technologies & Bioressources Inc., QC., Canada

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp. L:
102-3738 North Fraser Way,
Burnaby, BC, V5G 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

Exp: